
Waarom heeft u aan ‘Ruimte om te Ondernemen’ deelgenomen?
Een collega wees me op de mogelijkheid om mee te doen. Het thema om ruimte te kunnen gaan creëren om te doen waar ik goed in ben, stond me 
wel aan. Eerlijk gezegd stond ik er blanco in wat ik van het programma kon verwachten.

Hoe heeft u ‘Ruimte om te Ondernemen’ ervaren?
De trainingen heb ik als zeer goed ervaren. Je bespreekt tijdens de cursus allerlei zaken, mogelijkheden en ze laten je goed zien hoe je bepaalde 
zaken aan kunt pakken. Geen enkel kantoor is hetzelfde, maar uiteindelijk heeft iedereen hetzelfde doel: een leuk en gezond bedrijf.

Voor welke doorbraak heeft ‘Ruimte om te Ondernemen’ bij u gezorgd?
Het programma heeft me vooral inzicht gegeven in wie ik ben, wat ik doe en waar ik verbetering aan kan brengen: bij mezelf, mijn personeel en in 
de processen. Bij mij was het vooral dat ik aan het verzanden was in werkzaamheden die ik niet leuk vond, personeel wat niet op 1 lijn lag en de 
drukte op kantoor. Het weer plezier krijgen in het werk was voor mij de grootste doorbraak.

Welke concrete resultaten heeft ‘Ruimte om te Ondernemen’ voor u opgeleverd?
Het aantrekken van nieuw personeel om zo de druk van de ketel te halen. Met het nieuwe personeelslid kunnen we meer doen waar we samen voor 
staan, doen wat we beloven en vooral plezier hebben in wat we doen.
De combinatie met ResultPlan was in het begin nog niet heel duidelijk, maar doordat je cijfermatig aan het werk gaat in combinatie met de doelen 
die je jezelf gesteld hebt, kun je zien of deze ook onder aan de streep het gewenste resultaat heeft.

Waarom denkt u dat ‘Ruimte om te Ondernemen’ voor collega’s interessant kan zijn?
Je wordt uit je dagelijkse beslommeringen gehaald om je na te laten denken over de toekomst. Wanneer je vast zit in een bepaald patroon (waarvan 
ik denk dat veel collega’s daar mee te maken hebben) is dit een goede mogelijkheid om die te doorbreken en vooruit te gaan.
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“Het weer plezier krijgen in het werk was voor mij 
de grootste doorbraak”


